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Dreumelse Waard bĳ hoorzitting
granuliet
Over de stort van granuliet in de ontzandingsplas Over de Maas
bij Alphen houdt de Tweede Kamer op maandag 9 maart een
rondetafelgesprek en een hoorzitting. Voor de hoorzitting
worden onder meer directeur-generaal Michèle Blom van
Rijkswaterstaat en het burgercollectief Dreumelse Waard
uitgenodigd.

Van MENNO POLS

Dit heeft de vaste kamercommissie voor Infrastructuur en Waterstaat
gisteren besloten. Vorige week ontstond ophef over de stort van granuliet
in Over de Maas naar aanleiding van een uitzending van het
televisieprogramma Zembla van BNNVARA. Het materiaal heeft een
certificaat waar in staat dat het grond is en gestort mag worden.
Inspecteurs van Rijkswaterstaat hadden hier twijfels over, zo was in het
televisieprogramma te zien, en wilden de stort niet goedkeuren. De top
van Rijkswaterstaat overrulede hen en besloot toch toestemming te
geven voor de stort.

In het rondetafelgesprek gaat het de commissieleden vooral om het
inwinnen van informatie. Tijdens de hoorzitting, ook op 9 maart, wordt
een groot aantal partijen ondervraagd. Onder meer het Burgercollectief
Dreumelse Waard, directeur-generaal Michèle Blom van Rijkswaterstaat,
de certificerende instelling SGS Intron, de onderzoeksjournalist van
Zembla, het bedrijf Bontrup, waar het granuliet van afkomstig is en
mensen van het zandwinningsproject Over de Maas komen aan het
woord.
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Ook bij de provincie Gelderland werd de stort gisteren besproken. Vooral
de SP en de PVV waren fel in het debat. De SP wil dat de partijen
gezamenlijk een oproep te doen de stort onmiddellijk te stoppen. Dat
werd kracht bijgezet door een groep SP-leden uit West Maas en Waal, die
actie voerden in het provinciehuis en kort in gesprek ging met
gedeputeerde Peter Drenth. Drenth beloofde dat er voor de zomer door de
provincie wordt gesproken over het algemene beleid rond
ontzandingsplassen.

Uiteindelijk stemden de Staten niet voor de oproep van de SP om meteen
te stoppen met het storten. Wel kwam er een gezamenlijke oproep te
onderzoeken of het storten opgeschort kan worden tot meer
duidelijkheid is over de schadelijkheid. Ook willen de statenleden weten
of er alternatieven zijn om granuliet te storten. Alleen de PVV stemde
niet voor die oproep.

 


